
 
 
                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 24.11.2014 orele 13,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna noiembrie 
conform convocatorului înregistrat la nr.4190/19.11.2014. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 11 voturi pentru. 
 Doamna  preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi 
care este aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire  la  rectificare buget. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

2.Proiect de hotărâre cu privire la actualizarea Regulamentului de organizare şi 
funcionare a Consiliului Local Cungrea.                                
                                Iniţiator:primar 
                                Raportează:Andronie Gabriela 

3.Prezentarea  Raportului de control nr.31620/20.10.2014 al Instituţiei 
Prefectului Jud.Olt 
                                Prezintă:Andronie Gabriela 

4.Prezentare rapoarte de activitate pentru anul 2013 consilieri locali. 
                               Prezintă:consilierii locali 
  5.Situaţia economico-socială şi de mediu ,precum şi raportul privind situaţia 
gestionării bunurilor pe anul 2013. 
                              Prezintă:primar 
   6.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele şi rapoartele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.Niţi:D-le primar,pe ordinea de zi de ce nu e şi raportul de activitate al 
consilierului personal?Cât îl ţinem în spinare?În prima şedinţă de consiliu local aţi 
spus că nu faceţi nimic în afara legii.Cu construcţiile făcute ilegal de către dl.Popescu, 
ce măsuri aţi luat?De mâine o să merg la toate instituţiile statului să le aduc la 
cunoştinţă să se ia toate măsurile.Şi casa e ilegală şi anexele de la chioşc. 
 Dl.Stancana:Putem lua o taxă pe teren. 
 Dl.Niţi:D-na secretar a spus că nu se poate ,că nu are autorizaţie de construire. 
 Dl.Stancana :Nu are. 
 Dl.Niţi:După ce că-i dăm bani pentru societate să măture în faţa chioşcului,noi 
nu putem să-l executăm?Mai e şi în faţa poliţiei! 
 Dl.primar:Avem adresă pentru sistarea lucrării,putem să-l amendăm şi să intre 
în legalitate.Pe mandatul lui Murguleţ nu i-am acceptat. 
 Dl.Niţi:L-aţi sistat verbal.Are casa de 200 m2 ,tot fără autorizaţie,dl.vice nu 
vede? 
 Dl.primar:referitor la raport am semnat contractul pentru canalizare  şi pentru 
staţia de epurare la pod. 
 Dl.Niţi:Tot în zona inundabilă o lăsăm? 
 Dl.primar:Trebuie amplasată în zona cea mai joasă. 
 Dl.Niţi:Referitor la cei 2,8 km e o treabă bună. 
 Dl.primar:Nu e ,a fost.Noi am acţionat pe sectorul critic. 
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 Dl.Niţi:Să mai susţineţi şi alte zone periculoase în special la pod la vale. 
 Dl.primar:Îmi pare bine că apreciaţi că s-a făcut o lucrare bună.Au fost 
majoritatea localităţilor afectate ,iar buldozerul cu care s-a acţionat este unic pe 
judeţ.Dl.Săndulescu şi d-na Dicu pot să confirme că s-a făcut o lucrare bună.Am 
vorbit şi pentru anul viitor să mai  vină. 
 Dl.Niţi:Spuneţi că societatea a cărat gunoaie,dar nu are oameni. 
 Dl.primar:Mai are doi,pe Dan şi pe tractorist. 
 Dl.Niţi:Tractoristul nu aude,are probleme cu sistemul nervos… 
 Dl.primar:Nu eu fac angajări acolo. 
 Dl.Niţi:Noi îi dăm bani lui Popescu. 
 Dl.viceprimar:Am înţeles că a fost o problemă. 
 Dl.Niţi:Să aducă adeverinţă medicală.Avem un consilier al primarului care nu 
face nimic.A pus decât nişte afişe în campania electorală. 
 Dl.Popa:A mai şi rupt,nu numai le- a pus. 
 Dl.Niţi:Vreau să punem pe ordinea de zi a şedinţei viitoare,dacă-l mai ţinem sau 
nu. 
 D-na Marica:Astea sunt la discuţii.Referitor la raportul de control am văzut că 
este vorba de o persoană pentru soluţionarea petiţiilor.E cineva la nivelul primăriei 
care se ocupă? 
 Dl.primar:Nu. 
 D-na Marica:O parte din cele menţionate s-au realizat deja. 
 Dl.viceprimar:Cu petiţiile e Mădălina,dar nu s-a emis dispoziţie. 
 D-na Marica:De ce nu s-a facut inventarierea? 
 Dl.primar:S-a făcut inventarierea,dar nu s-a luat hotărâre.Avem o comisie de 
inventariere. 
 D-na Marica:Referitor la raportul dvs.,realizarile pe care le afirmaţi sunt din 
vechea legislatură.Am mai vorbit de aceste lucruri,fiind viceprimar stiaţi de situaţia 
datoriilor care s-au achitat.L-am întrebat pe dl. Viceprimar, actual primar,dacă ştia de 
situaţia din primărie,ca să spună acum că nu ştia.Aici se bat cap în cap lucrurile.Ori că  
ştiaţi bine situaţia,dar v-a plăcut aşa şi acum vă place să aruncaţi în cârca altora,ori că 
s-au mâncat nişte bani pe anumite funcţii. 
 Dl.primar:Cum să ştiu eu cât făcea terenul de sport?Ştia cineva cât a fost? 
 D-naMarica:Eu nu voi putea spune că am fost indusă în eroare pe mandatul 
meu,că nu am o gândire logică şi nu ştiu pentru ce ridic mâna.E ca şi cu ACOR-ul, 
când am votat pentru încheierea acordului,ca apoi să votez pentru încetarea lui.Nu pot 
să-mi iau cuvântul înapoi.Asta înseamnă verticalitate. 
 Dl.primar:Nu am ştiu nimic de datorii.M-am întalnit cu Nelu şi l-am întrebat de 
ele.A spus că dacă ştia că pierde alegerile nu lăsa atâtea datorii. 
 D-na Marica:S-au făcut proiecte pe care s-au cheltuit bani. 
 Dl.primar:Pe adresa primăriei ,dacă vă uitaţi la recepţia stadionului, a spus că a 
costat 4 miliarde din fonduri europene. 
 D-na Marica:Referitor la alimentarea cu apă aţi zis că lucrările sunt realizate 
aproximativ 60% în anul 2013 şi 90% în anul 2014.Vă întreb,vă ajunge ţeava pâna la 
Ibaneşti şi Cungrea Mică? 

Dl.primar:Credeţi că aici se termina fabricarea ţevii? 
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D-na Marica:Este prin Ministerul Dezvoltării şi nu se poate poate abate de la 

proiectul iniţial. 
Dl.primar:Ba da.S-au făcut renunţări pentru a se introduce apa şi pe uliţe. 
D-na Marica:Ştiu că se ţine cont de paşii din proiect. 
Dl.primar:Eu am note de renunţare,semnate de  dirigintele de şantier. 
Dl.Tudosiea:Aşa au zis şi la gaze. 
D-na Marica:Consiliul judeţean alocă banii. 
Dl.primar:Nu,Ministerul Dezvoltarii,prin Consiliul Judeţean Olt. 
D-na Marica:Să vedem dacă se finalizează,pentru că s-au sistat lucrările. 
Dl.primar:Stadiul fizic actual e de 90%,iar plata la 50%. 
Dl.Niti:Unde e staţia de clorinare? 
Dl.primar:E încorporat în bazinul central.E mai modern. 
Dl.viceprimar:Să revenim la întrebarile d-nei preşedinte.E bine ca e şi d-na 

contabil aici.Alexe a fost prieten cu Murguleţ Ion. 
D-na Marica:La ordinea de zi aveţi ceva?,  pentru că mai avem şi alte probleme. 

Pe Murguleţ nu-l avem pe ordinea de zi. 
Dl.viceprimar:Ce înseamnă datoriile pe care nu le-a cunoscut Alexe? 
D-na Marica:Dvs. Nu aţi fost mandatul trecut. 
Dl.primar:Murguleţ are şi un dosar penal. 
Dl.viceprimar:Să vă spună d-na contabil ce a fost cu teancul de facturi 

neînregistrate. 
D-na Marica:Să ne referim la raportul pe anul 2013.Aţi afirmat şi de proiectul 

cu canalizarea care e în 2014 şi e trecut în raport. 
Dl.primar:Ştiţi ce sumă? 
D-na Marica:Da,38 de miliarde. 
Dl.primar:Documentaţia a fost greşită. 
D-na Marica:Ce realizare a fost un proiect aprobat? 
Dl.primar:Am fost la AFM şi acolo am stat de vorbă cu persoana care răspunde 

de proiect.Mi-a spus că SF e făcut de o firmă din Miercurea-Ciuc, a fostului ministru 
Borbely,din birou, după o lucrare a lui Chitea,care a costat 5,8 miliarde.Trebuiau să 
prevadă staţii de pompare.Proiectul tehnic a fost făcut de o firmă din Slatina,care a 
venit la faţa locului şi a constatat diferenţe.A trebuit să modificăm SF după PT,deci 
am luat-o de la capăt.Iniţial a costa 36 de miliarde,dar datorită staţiilor de pompare s-a 
ridicat la 39 de miliarde. 

Dl.Ni ţi:Lucrările la apă nu-mi plac. 
Dl.primar:La canalizare o să vedem ce o să iasă. 
D-na Mrica:Trecerile prin vad a fost o idee a lui Liviu Preduţ,care e pe teren 

mereu. 
Dl.primar:O să plece definitiv pe teren. 
D-na Marica:Aşa de slab a fost că nu a promovat examenul? 
Dl.primar:A venit o comisie de la Slatina şi a întrebat:Îmi daţi voie să deschid şi 

eu calculatorul? 
D-na Marica:Că nu a promovat ,poate fi funcţionar al primăriei. 
Referitor la drum,cel la Cungrea-Mieşti,cât a costat? 
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Dl.primar:Fostul primar a virat 2,5 miliarde.Eu cu dl.viceprimar am descoperit 

că banii au fost achitaţi,mai puţin 25.000 lei.Cei de la finanţe au cerut explicaţii şi noi 
am făcut acţiune în instanţă.L-am chemat pe constructor la mediator şi am căzut de 
comun acord să facă lucrarea de toţi banii plătiţi.A făcut lucrarea şi i-am plătit 
diferenţa. 

Dl.Ni ţi:Era o zonă urâtă acolo. 
D-na contabil:Acolo e un contract sistat pentru că se ridica la o valoare de 11 

miliarde vechi şi am avut plăţi restante.Au fost datorii de care nici eu nu ştiam.Existau 
contracte facturate pe bucăţele. 

Dl.primar:După alegeri a venit un cetăţean cu hârtii ,care mi-a spus că am să-i 
dau 2 miliarde de lei.D-na secretar s-a ocupat de proces,cetăţeanul l-a pierdut,dar a 
spus că nu se lasă. 

Dl.Popa:Dar jocurile nu au mai fost plătite o dată? 
Dl.primar:Ba da.A avut trei firme.Are un contract şi a fracţionat facturile.Are 

plângere penală pentru puţuri că a făcut act adiţional. 
Dl.Popa:Unele sunt făcute premeditat,dar unele sunt şi din prostie. 
Dl.primar:Am mai găsit facturi pentru prestări servicii hoteliere la SC 

HORNET. 
Dl.Popa:Muncea noaptea? 
D-na contabil:Cea mai gravă problemă o reprezimtă parcurile.O să ne ceară 

banii înapoi. 
Dl.primar:Nu ştim încă exact.Lucrările s-au făcut de 1,8 miliarde. 
Dl.Popa:Dar funcţionalitatea lor nu e. 
D-na Dicu:Nu-l poate trage nimeni la răspundere pe acesta? 
Dl.Ni ţi:Pentru el nu e lege? 
Dl.primar:Noi nu am semnat recepţia finală. 
Dl.Ni ţi:De ce nu-şi face treaba? 
Dl.primar:Putem noi să le întreţinem? 
D-na Marica:Cei de la PRESTĂRI SERVICII ce fac? 
Dl.Popa:Eu îţi recomand să te reprofilezi pe procuratură. 
D-na Marica:M-am înscris la master anul acesta. 
Dl.Popa:Dacă o făceai mai înainte erai în locul lui Bica acum. 
Dl.Ni ţi:D-na Marica,lăsaţi-l să vorbească. 
Dl.Popa:Noi vorbim de urmările nefaste ale guvernării PDL.Eu nu ştiu dacă 

sunt din rea credinţă sau intenţie.Sunt fapte grave în administraţia comunei.Din primul 
an al consiliului local actual zic că trebuie făcută o situaţie a achiziţiilor din vechiul 
mandat, să se verifice legalitatea lor şi să plătească vechea administraţie.Toate aceste 
achiziţii ne cocoşează financiar şi nu facem nimic.Să se facă ordine desăvârşită,se ştiu 
contractele şi facturile emise şi să plătească cel vinovat. 

S-a vorbit de multe ori de consilierul primarului.A fost încadrat de primar şi 
destituirea tot de primar se face,pentru că nu se înţeleg politic.Primarul îl are ca  cel 
mai înverşunat adversar. 

D-na Marica:Dacă mai aveţi ceva la ordinea de zi. 
Dl.Popa:Există mai multe variante. 
Dl.Ni ţi:Hai să-l lăsăm să vorbească. 
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D-na Dicu:Suntem în şedinţă de consiliu!Ar trebui făcută o listă cu datoriile. 
Dl.primar:Nu aveţi lista cu datoriile? 
Dl.Tudosiea:Când se plimbau la mare copiii unora şi altora,cum e? 
Dl.Popa:Să-mi termin expunerea.E treaba primarului ce face cu el.După această 

şedinţă o să avem o altă şedinţă a organizaţiei de partid şi-l strângem noi de gâlci.Nu 
poţi să ai şi nevastă şi amantă.Dacă nu ia măsuri,luăm noi.O să vină organigrama 
pentru anul viitor şi o să stabilim dacă mai rămâne sau nu.De la Slatina la Vitomireşti 
nu există această funcţie.Să găsească una din soluţii:să-şi dea demisia din PNL şi să 
adere la organizaţia pe care o slujeşte primarul,să-şi dea demisia sau să-l demită 
primarul şi să se ducă de unde a venit. 

D-na Dicu:E valabil şi pentru domnul viceprimar. 
Dl.Popa:De viceprimar nu se pune problema. 
Dl.Viceprimar:Ce mă pui tu să fac? 
Dl.Popa:Ne place sau nu asta e.E primar de o culoare,stabileşte ce are de făcut. 
Dl.Ni ţi:Acesta nu şi-a justificat activitatea de când a intrat în funcţie.Stă numai 

să se plimbe. 
D-na Marica:Referiţi-vă la ordinea de zi. 
Dl.Săndulescu:Asistăm la nişte şedinţe care sunt bune,deoarece aceste alegeri au 

făcut să scoată din noi ce zace în fiecare om, să nu mai existe atacuri la persoană, 
discuţiile să fie pe principiile combativităţii şi la obiect. 

Cu ordinea de zi sunt de acord.Cei 100.000 de lei sunt pentru drum.Nimeni nu a 
făcut referire la documentul prefecturii.Sunt mai multe nereguli începând cu noi,care 
nu am depus în termen rapoartele de activitate ,că nu am avut cum să le încununăm cu 
lucruri bune.Dacă primarul a prezentat un material lipsit de conţinut,nici noi nu am 
avut cu ce ne lăuda.Acele datorii de care vorbim au fost făcute de un singur om.Noi nu 
am girat să se facă acele lucrări. 

Dl.Ni ţi:S-au făcut pe ascuns. 
Dl.Săndulescu:Lucrările s-au făcut prin încredinţări directe,pe care le-a cunoscut 

doar primarul şi cu constructorul.Nu vreau să ne aducem aminte de lucrurile care ne-
au fost aduse la cunoştinţă tardiv,trunchiate.La terenul de sport pe SF s-au pierdut 
miliarde bune sau pe investiţii care şi-au pierdut obiectul real,canalizare,parc.Unde aţi 
mai văzut parc natural mai bun ca în Cungrea.Aduce 5 bănci ,doi stâlpi şi nişte tui,iar 
acum să fim puşi să returnăm banii.Astea sunt problemele cu care ne confruntăm.La 
sfârşitul mandatului oamenii aduc acuzaţii consiliului local. 

Dl.Popa:Şi primăriei în ansamblu. 
Dl.Săndulescu:D-na preşedinte s-a supărat pentru activitatea consilierului 

personal al primarului.Trebuia să-l băgăm pe ordinea de zi,întrucât acel raport trebuia 
să-l prezinte,iar acest lucru însemnă sfidare.Recomand să suprimaţi acest post.Nu 
trebuie să mai apară pe organigrama din 2015.Nu avem idei politice.Să punem umărul 
să ajutăm conducerea primăriei să iasă din anonimat.Recomand ca orice lucrare se 
face să fie adusă la cunoştinţa consiliului local. 

D-na secretar,la şedinţele de consiliu,materialele care sunt puse pe ordinea de zi 
să fie aduse la cunoştinţa tuturor salariaţilor,pentru ca atunci când sunt întrebaţi să 
răspundă.Vreau ca atunci când aprobăm inventarul să se ştie ce bunuri există.Şi aici 
sunt semne de întrebare la unele bunuri.Pentru şedinţa viitoare să fie adus acest 
invetar,nu un simplu raport pe obiective. 
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S-a ridicat problema firmei SC PRESTĂRI SERVICII SRL.O dată pentru 

totdeauna,am aprobat înfiinţarea acestei societăţi, am aprobat regulamentul de 
organizare şi funcţionare,structura ei,la finele anului o să analizăm dacă merită să fie 
ţinută sau nu. 

Dl.Ni ţi:V-aţi hotărât să-i daţi amendă zilele astea 1000 de lei? 
Dl.viceprimar:Iar o facem cu patimă? 
Dl.Ni ţi:Una e societatea şi alta a activitatea lui cu anexele.Propun amendă şi 

apoi demolare.A făcut ilegal. 
D-le primar, vineri pe la orele 16 unde aţi fost plecat cu Comi? 
Dl.primar:Eu am venit la primărie,iar maşina lui Comi era parcată la 

dl.Voiculescu.Eu nu am fost cu el. 
Dl.Ni ţi:Îmi place că recunoaşteţi. 
Dl.primar:Ştiaţi că am fost şi eu acolo? Sunt persoane care ar fi trebuit să fie,dar 

nu au fost invitate. 
Se supun la vot proiectele de hotărâre.Sunt aprobate cu 11 voturi pentru. 
Se declară închis elucrările şedinţei. 
 
                   Preşedinte,                                Secretar, 
    Iustina-Nicoleta MARICA               Gabriela ANDRONIE 
 
 
 

  
 
 
  


